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Lisää tekonurmikenttiä kaupunkilaisten vapaaseen käyttöön

Jalkapallon harjoitteluolosuhteet Helsingissä ovat viime vuosina parantuneet merkittävästi uusien te-
konurmikenttien valmistuttua eri puolelle kaupunkia. Suuri osa kentistä on seurojen rahoittamia ja 
koska seurojen harrastajamäärät ovat kasvaneet merkittävästi, ei kentillä juurikaan jää vapaata aikaa 
kaupunkilaisten omaehtoiseen pelaamiseen ja harjoitteluun.

Yhden ratkaisun ongelmaan tarjoaisi pienempien, esimerkiksi koulujen yhteydessä sijaitsevien kent-
tien päällystäminen tekonurmella. Näitä kenttiä ei voisi varata lainkaan etukäteen esimerkiksi seura-
toimintaan, vaan niille voisi mennä pelaamaan jalkapalloa tai muita pelejä silloin kun haluaa. Koulujen 
pihoilla tai niiden lähiympäristössä tekonurmet myös parantaisivat koululiikunnan mahdollisuuksia.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että kaupunki selvittää, voisiko pienempiä, esimerkiksi kou-
lujen yhteydessä sijaitsevia kenttiä päällystää myös tekonurmella ja olisiko mahdollista kenties käyt-
tää tähän jo muualta käytöstä poistettua tekonurmea.
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